
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 5 / 2023 03. 04. 2023 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Jan Bednář, Mgr. Aleš Morbitzer, Jaroslav Kováčik, Ing. arch. Milan Obenaus, Klára
Langerová, Františka Prášilová, Ing. Jan Ambrož, Ing. Oto Kaděrka

Hosté: náměstek primátora - Mgr. Viktor Tichák
MPO - Oldřich Korhoň a Mgr. Pavel Skalický

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu jednání
1. Kontrola úkolů z minulého období
2. Plán čerpání finančních prostředků
3. Hasičská zbrojnice - víceúčelový objekt
4. Internet v Radíkově
5. Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Informace zástupců MPO
Zastupce MPO popsal stávající aktivity vycházející z předchozích požadavků KMČ. KMČ konstatuje, že aktivity
MPO jsou viditelné a je třeba pokračovat.
Byly připomenuty stálé požadavky - nebezpečné parkování na ulicích Malinovského a Na Pevnůstce.
Dále byla probrána problematika měření rychlosti v návaznosti na pravomoci MPO a Policie ČR.

3 Vystoupení hostů

3.1 Návštěva Mgr.Viktora Ticháka
Předseda KMČ Ing. Bednář přivítal pana náměstka a uvedl ho povšechně do problematiky KMČ. Pan náměstek
potvrdil, že akce "Rekonstrukce Hasičské zbrojnice - multifumkčního objektu" je ve střednědobém plánu investic.
Dále informoval, že probíhaji práce na rozšiřování webové aplikace pro zápisy z jednání komisí.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Osvětlení zvonice u obchodu - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 12/2022 ze dne 12. 12. 2022: Poskytnutí informací při změnách Územního plánu v lokalitě Radíkov -
Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 20. 01. 2023: Žádost o provedení změny v projektu Hasičská zbrojnice - multifunkční
objekt org. 25785 - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Podzemní hydrant ulice Lošovská - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Přelivový objekt požární nádrže - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Žádost o navýšení pracovních hodin na úklid pracovníkem TSMO v
Radíkově - Předáno
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Oprava lavičky u požární nádrže - V realizaci

5 Projednávané záležitosti



5.1 TSMO - podání informace
Oto Kaděrka podal informaci z jednání na Magistrátu ve věci úklidu. Budeme pokračovat ve společném úsili
KMČ Sv.Kopeček, Lošov , Radíkov a Droždín na optimalizaci ve spolupráci s TSMO a objednatelem tedy
městem Olomouc.

5.2 Hasičská zbrojnice - rekonstrukce
Ing. arch. Obenaus podal pozitivní informace o stavu zpracování a projednání inovovaného projektu
rekonstrukce hasičské zbrojnice. Bylo konstatováno, že všechna potřebná vyjádření jsou kladná. Dne 11.4.2023
bude celý projekt předán na odbor investic. Upravená PD na akci, v rozsahu studie/investiční záměr s tím, že
nezačne nové územní řízení, ale Magistrát udělá kroky k vypsání výběrového řízení na PD v rozsahu
sloučeného územního a stavebního řízení, tak bylo přislíbeno. Jako podklad se využije i původní návrh (v oblasti
posudků a vyjádření k inženýrským sítím).

5.3 Radíkovský zpravodaj
Proběhla diskuse nad způsobem uzávěrky. Bylo dohodnuto, že další zpravodaj bude mít následující termíny
18.6. uzávěrka příspěvků. 21.6. redakce. Tisk a roznos k 30.6.

5.4 Uklidíme Česko
Podána informace. Účast 25 lidí a naplněn kontejner TSMO.

5.5 Finanční záležitosti
Venkovní pinpongový stůl - finanční náročnost max 30 000 Kč. Aleš Morbitzer popsal celý záměr. Komise
pověřuje Aleše Morbitzera vyřízením celé záležitosti prostřednictvím příslušných úředníků.

5.6 Rekostrukce - oprava čekárny MHD Radíkov
Ing.arch. Obenaus předložil skicu možné změny. Oslovíme stavební firmu se žádostí o nacenění souvisejících
prací.

5.7 Plošina - Vánoční osvětlění
Budeme pamatovat v rozpočtu na instalaci Vánočního osvětlení.

5.8 Černá skládka - Skalka
V oblasti Skalky je černá skládka. Budeme kontaktovat Lesy ČR, jelikož je skládka na jejich pozemku a budeme
se snažit najít řešení.

5.9 Internet
Informace o tzv. "Rychlém internetu" pro Radíkov a možnosti se nezávazně přihlásit jako zájemci, byly občanům
sděleny ve zpravodaji v prosinci 2022 a prostřednictvím emailů. Dosud se přihlásilo jen dvanáct zájemců, což je
pro vyjednání nízkých cen u poskytovatelů zoufale málo. Byli osloveni tři poskytovatelé - T mobil, Vodafon a
NordicTelecom. Nabídka od Nordic Telecomu přišla do uzávěrky Zpravodaje č. 1 a byla zde zveřeněna. Jak
dojdou další nabídky budou zájemci informováni. Do domů, které byly postaveny po zavedení pevných tefonních
linek, nelze zatím "kabelový" internet přivést. Jan Ambrož se ujal této problematiky a zjistí zájem o přivedení
telefonního kabelu k daným nemovitostem.

5.10 Suché louky - požadavek na osazení značky zákaz vjezdu

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Oprava komunikací z financí přidělených odborem dopravy a z estetizace

Na základě místního šetření za účasti pana Čecha a pana Šulce byly naceněny opravné práce na ulici
Přehradní a Malinovského. Na ulici Suché Louky bude navezen štěrk na opravy výtluků. Tyto práce si zajistí
místní obyvatelé. V příloze jsou kalkulace od pan Čecha, jelikož se dá připojit jen jedna příloha, jsou všechny
kalkulace zazipované. 

Prosím pana Šulce o vystavení objednávky do výše přiděleného finančního limitu od odboru dopravy (150 000
Kč) na akci Přehradní 6

Prosím paní Horňákovou o vystavení objednávky (případně vše do jedné) z fondu Estetizace na akce:
Malinovského - oprava příčného prahu 24042 Kč
Na Suchých Loukách návoz štěrku 2087 Kč



Přehradní 4 oprava živičného povrchu 87491 Kč
Přehradní 5 oprava živičného povrchu 50953 Kč

Celkem z fondu  Estetizace 164 574 Kč.

2 Umístění dopravní značky "Zákaz vjezdu všech vozidel" s dodatkovou tabulkou "Mimo dopravní obsluhy"

Vzhledem ke stavu komunikace v ulici Na Suchých Loukách žádáme o umístění dopravní značky "Zákaz vjezdu
všech motorových vozidel" s dodatkovou tabulkou "Mimo dopravní obsluhy" na začátku slepé ulice u křižovatky
s ulicí Malinovského. Ulice má jen jeden jízdní pruh a nejsou zde chodníky. 

3 Nákup venkovního stolu na stolní tenis

Žádáme o vystavení objednávky na nákup a následné zaevidování do majetku města. Komise pověřuje Aleše
Morbitzera vyřízením celé záležitosti prostřednictvím příslušných úředníků. 

8 Obecné informace

8.1 Provozní řády na hřišti v ul. U Skalky
Byly upevněny dva provozní řády na oplocení hřiště, které se uvolnily v důsledku zkřehnutí a prasknutí
plastových stahovacích pásků.

8.2 Policejní zásah v Radíkově
Dne 22.3.2023 proběhla v Radíkově pátrací akce po dvou dětech, která byla spuštěna na základě nálezu dopisu
"na rozloučenou". Naštěstí se ukázalo, že šlo jen hru a akce byla včas zastavena.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2023

Datum schválení zápisu: 13. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Jan Bednář

Zapsal/a:
Ing. Jan Bednář

Ověřil/a:
Mgr. Aleš Morbitzer


